
Afscheid van SP Horst aan de Maas 

Na ruim zes jaar raadslidmaatschap heb ik het besluit genomen om te stoppen. In 

2014 werd ik voor de eerste keer gekozen als gemeenteraadslid voor de SP en was 

toen het jongste raadslid in de gemeenteraad. Ik vind het belangrijk dat jongeren 

zich laten horen in de politiek zodat er niet óver maar mét ze gepraat wordt. Toen 

ik in 2018 voor mijn tweede periode als raadslid terugkeerde – dit keer als 

fractievoorzitter voor de SP – deed ik dat weer met enthousiasme en overtuiging.  

Ik ben ervan overtuigd dat als je werkzaam bent voor een politieke partij je daar 

voor de volle honderd procent voor moet gaan en de ideeën die je 

vertegenwoordigt met volle overtuiging over moet kunnen dragen. Mijn ideeën 

over politiek en het werk dat daarbij komt kijken zijn de afgelopen jaren 

veranderd. Het raadslidmaatschap en de SP, waar ik de eerste jaren nog alles voor 

aan de kant zette, past steeds minder bij mij en de dingen die ik belangrijk vind. 

De hoeveelheid tijd en energie die het kost om een goed raadslid te zijn is enorm. 

Niet alleen de vele avonden weg van huis maar ook het vele werk thuis. Het voelt 

als jongleren waar ik steeds vaker een bal laat vallen. Zowel de SP als de 

gemeenteraad hebben geen baat bij een raadslid dat zich niet voor de volle 

honderd procent meer kan geven. Daar zijn ze beide te belangrijk voor. Bij dezen 

zet ik een punt achter mijn politieke loopbaan en geef ik mijn zetel terug aan de 

SP. 
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